

# MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY  
MORNING

All communications relative to the Municipal  
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN  
CITY HALL  
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin  
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL  
HOTEL DE VILLE  
MONTREAL

## DELIBERATIONS

### BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 8 février 1915, a.m.

Son Honneur le Maire, Président. Tous présents.

1.—Soumises cinq séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$3,692,076.35, \$20,771.50, \$42,131.82, \$7,502.50, \$1,589,636.05, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Soumise une communication du Député-Ingénieur en Chef, au sujet des salaires à payer aux charretiers, suivant l'échelle des Salaires Raisonables.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer à l'Inspecteur des Salaires Raisonables pour rapport.

3.—Soumis le rapport du Département en Loi, au sujet du projet d'annexion de la Ville de Maisonneuve.

Proposé par M. le Commissaire Hébert, appuyé par M. le Commissaire McDonald,

De recommander au Conseil d'approuver le projet d'amendement suivant, et de faire les démarches nécessaires pour le faire adopter par la Législature, savoir:

"La dette actuelle de la Cité de Maisonneuve, y compris la dette créée pour l'achat du Parc Maisonneuve, et à laquelle seront ajoutées pour en faire partie, toutes les charges assumées par la présente loi, ne fera pas partie de la dette fondée de la Cité.

La Cité pourra emprunter à l'avenir toute somme nécessaire pour combler chaque année le déficit qui pourra exister entre les revenus collectés dans le quartier Maisonneuve et les dépenses imputables sur ces revenus et ces emprunts ne feront pas partie de la dette fondée de la Cité.

Ces dépenses comprendront l'intérêt sur lesdites dettes, le fonds d'amortissement et les dépenses d'entretien et d'administration dudit quartier.

### BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 8th February 1915, a.m.

Present: His Worship the Mayor, in the Chair, and all the members of the Board.

1.—Submitted five series of warrants, verified by the Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$3,692,076.35, \$20,771.50, \$42,131.82, \$7,502.50, \$1,589,636.05, as per certified lists.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—Submitted a communication from the Deputy Chief Engineer, anent the wages to be paid to carters, as per the Fair Wages Schedule.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Fair Wages Officer for a report.

3.—Submitted a report from the Law Department, anent the proposed annexation of the Town of Maisonneuve.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that the following draft of amendment be approved and that the necessary steps be taken in order to have the same adopted by the Legislature, to wit:

"The present debt of the Town of Maisonneuve, including the debt incurred for the purchase of Maisonneuve Park and to which will be added to form part thereof all the charges assumed under this Act, shall not form part of the City's funded debt.

"The City may hereafter borrow any sum which may be necessary to cover, each year, the deficit which may exist between the revenue collected in Maisonneuve Ward and the expenses chargeable against such revenue, and such loans shall not form part of the City's funded debt.

"Such expenses shall include the interest on said debts, the sinking fund and the expenses in connection with the maintenance and administration of said Ward.